
Zapytanie z dnia 21 kwietnia 2021

Ponownie proszę o informację, czy Urząd może założyć radnym urzędowe adresy e-mail? 

Powyższe pytanie zadałem Sekretarzowi Gminy, który zobowiązał się udzielić mi odpowiedzi, lecz do dnia dzisiejszego
jej nie otrzymałem. Jeśli nie ma takiej możliwości to proszę o informację, jakie względy prawne to uniemożliwiają?
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